
SKOLEBESTYRELSEN VED HØJMESKOLEN 

Højmevænget 3, 5250 Odense SV. Telf.: 63 75 34 00 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Onsdag den 27. november 2019. Kl. 17-19.00 
 

Dirigent: Signe, referat Martin H 

                   

                                                       Dagsorden                              

 

Kl. 17:00-17:20       Aula – update v.ledelsen                      

Martin Trangbæk( administrativ leder ) gav status på aula. Højmeskolen er godt i gang med 
Aula, selvom det kræver tilvænning for både forældre og personale. For forældrene synes Aula 
at være en mere enkel kommunikationsplatform. Medarbejderne oplever nogle begrænsninger i 
aula, og tidligere funktioner i intra er ikke medtaget i Aula. Der udvikles dog fortsat på Aula 
platformen på baggrund af skolernes og kommunernes feedback.    

                

Kl. 17:20-17:40 Højmefortælling gennem 10 år v. Jørn 

  

Kl. 17:40-18:00 Hvor er vi på vej hen – v. Martin 

Martin Hosbond holdt oplæg om skolens vision og udviklingsindsatser. 

Kl. 18:00-18:15       Fravær – registrering – info til forældre 

Nye retningslinjer for fraværshåndtering kan læses på nedenstående link: 

 

                                                 Update v. ledelsen                   

  

Kl. 18:15-18:30       Kørsel med forældre og personale - udskydes til møde i januar 

  

Kl. 18.30-18.40        Aktuel økonomi/ personaleforhold 



                                                 Orientering v. ledelsen 

  

Kl. 18:40-18:55       Eventuelt 

                                                 Elever, forældre,personale og ledelse 

Elevrådet: Der arbejdes engageret med planlægning af gallafesten.  

Elevrådet gør opmærksom på skrald i skolegården. Elevrådet gør opmærksom på, at for mange 
elever smider skrald i skolegården. De har konkrete idéer til, hvordan man kan gøre eleverne 
mere bevidste om håndtering af skrald.  

Forældre: årshjulet for skoleåret 2020 blev redigeret.  

 

                                                  

Kl.18:55-19                              Godkendelse af referat 

 Godkendes på næste møde - Martin Hosbond færdiggør. 

  

Fra kl. 19 er der julefrokost med ”juletappas”. 

 


